
Intention ,  Magnif i ed



Etherea is a modernist landmark in Jumeirah Village Circle 
defined by grid and glow. It is a structure of balance and 
integration, where a grand lineage meets a focused soul. 

In narrowing the frame, the light is magnified to create a 
concentrated residential experience.

THE POWER OF THE PRECISE





A SOPHISTICATED
DISPLAY OF MODERNITY

The tower  is  character ised by a  un ique exoskeleton 
and sat in  chrome finishes that  prov ide natura l  shading. 

Th is  s t ructure mainta ins  a  g lowing,  icon ic  footpr int  at  n ight , 
cu lminat ing in  a  s t ructura l  crown.  I t  i s  a  form that  breathes, 
b lending s leek g lass  wi th  the prec is ion of  a  master-craf ted 

g r id .



The vision for Etherea is to create a refined silhouette that speaks to 
a new era of l iving. Unlike the high-velocity energy of the city, Etherea 

projects a more private form of grounded luxury - a proofpoint of 
Binghatti’s pursuit of per fection.

SOLITUDE FOR THE DISCERNING



Etherea is for individuals who seek a grounded escape that never 
compromises on connectivity. It is a residence that understands 

true prestige is found in the abil ity to choose your own pace. 

Here, luxury is found in the ease of l ife provided by
a well-sited home.

A SANCTUARY NOT DEFINED BY SIZE



MAJAN

Dubai Marina & Harbour
30 minutes

Ain Dubai
30 minutes

Dubai Autodrome
20 minutes

Ibn & Dubai Festival City
22 minutes

Palm Jumeirah
35 minutes

Expo City Dubai
25 minutes

Burj Al Arab & Jumeirah Beach
25 minutes

Al Maktoum Intl. Airport
30 minutes

AS COMPOSED AS IT IS CONNECTED
Etherea is per fectly situated in Jumeirah Vil lage Circle, a community 
consistently ranked for its high quality of l ife.

The location offers immediate access to over 30 landscaped parks and 
seamless connectivity to Al Khail Road and Hessa Street.



Etherea is exemplar of Binghatti’s uncompromising standards. 
We embrace energy-efficient building practices and util ise 

sustainable materials throughout the structure.

 This commitment ensures enduring value that wil l define your 
home for years to come.

PRECISELY CRAFTED





PROPERTY TYPE

A CURATED COLLECTION
OF CONCENTRATED LUXURY

PROJECT FACTS

Residential & Retail

PLOT AREA
2321.56 SQM./ 24989.04 SQFT

NUMBER OF UNITS
Studio Apartment: 64
1Bedroom Apartment: 134
2Bedroom Apartment: 84

TOTAL UNITS
Total Residential Units: 282
Retail Shops: (Ground) 05

Each residence claims its own, suspended above the community. 
Through meticulous engineering, the tower’s orientation 
maximises natural l ight and provides unobstructed views.

DESCRIPTION
B + G + 5P + 22 RESIDENTIAL FLOORS

+ 1MECH. + ROOF



Etherea offers an intentionally zoned amenity deck on the 5th 
floor, designed on a personal scale. This highly efficient space 
provides a boutique urban club experience that blends wellness, 

aquatic recreation, and family -focused social zones.

UNIQUELY INTIMATE AMENITIES

Adult & Children’s
Swimming Pool

Outdoor Shower Sun Bath Area

Children’s Play
Area

Bicycle Path
& Walking Path

Aerobics
Platform

Sitting Area

Jacuzzi
Area



The amenity deck elevates daily l ife through a l inear layout featuring an adult swimming 
pool, jacuzzi, and children’s pool. Wellness is integrated into your routine via a dedicated 

yoga platform and water fountain features.

Symmetrical paths and sunken sitting areas create intimate social nooks amidst a lush, 
tree-lined perimeter, ensuring every moment is per fectly structured for restoration.

THE ESSENCE OF RESTORATIVE GRACE



FOCUSED WELLNESS AWAITS

A world of wellness designed to help you restore balance in 
a single breath.





POISE AND GRACE IN EQUAL MEASURE

Interiors reflect a l ight hand and quiet design choices to create extraordinary 
l iving spaces. Muted tones and r ich textures work in harmony with open-plan 

layouts to maximise natural l ight and ensure a quiet, unhurried rhythm.

The material philosophy centres on the discipline of clarity and modern efficiency. 
Fine materials and bespoke finishes are meticulously selected to mirror the 

fluidity and lightness of the building’s architecture.









General Wood 
– Oak

Fluted White 
Painted Wood

Feature Marble

Traver tine Stone Flooring
Feature Wallcovering

Glossy White Painted Wood

Metal Mesh

Bronze Metal Finish

Mirror

Bronze Tinted Mirror

White 
Paint

UNMATCHED MATERIALITY
A premium palette featuring satin chrome finishes, high-end stone, and crystall ine 

glass to ensure the project ’s longevity and str iking silhouette.



Residences are tailored to ambitious professionals and growing families, with layouts that 
maximize light through floor-to-ceil ing windows. These spaces integrate the elegance of the 

modernist grid into personal l iving areas to suit a deliberate and refined lifestyle.

DESIGNED FOR OPTIMAL FLOW



STUDIO TYPE 01
Binghatti Etherea

STUDIO TYPE 02
Binghatti Etherea

 All materials, dimensions and drawings are approximate. Information is .3 .All dimensions have been provided by our consultant architects .2 .All room dimensions are measured to structural elements and exclude wall finishes and construction tolerances .1 :Disclaimer
 Calculation of suite area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls .5 .Actual suite area may vary from the stated area. Drawings not to scale. The developer reserves the right to make revisions .4 .subject to change without notice
 Calculation of balcony area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating .6 .separating one unit from another unit, the exterior face of all exterior walls, and the exterior face of the corridor wall enclosing the adjoining unit
 For each unit type, unit sizes and details .8 .The units are measured at typical floor in the building. Columns may vary in size depending on the floor level .7 .one unit from another unit, the outmost face of the enclosing guard and the external face of the adjoining balcony

.might be slightly different. Please refer to the sales and purchase agreement for the actual size of each specific unit

تنويه: 1.إن أبعاد الغرف يتم قياســها طبقا للعناصر الهيكلية مع اســتبعاد تشــطيبات الجدران ودرجة تحمل البناء. 2. جميع القياســات تم تزويدها من قبل المهندســين المعماريين الاستشــاريين لدينا. 3. جميع المواد والأبعاد والرســومات تقريبية. تخضع المعلومات للتغيير دون إشــعار مســبق. 4. قد تختلف منطقة 
الجنــاح الفعلــي عــن المســاحة المذكــورة. الرســومات لا يتــم توســيع نطاقهــا . يحتفــظ المطور بالحق في إجراء التغييرات. 5. يتم قياس حســاب منطقة الجناح كمنطقة يحدها الخط المركزي للجدران الفاصلــة أو الفاصلة التي تفصل وحدة عن وحدة أخرى ، والوجه الخارجي لجميــع الجدران الخارجية ، والوجه الخارجي 
لجدار الممر المحيط بالوحدة المجاورة. 6. ويقاس حســاب منطقة الشــرفة على أنها المنطقة التي يحدها الخط المركزي للجدران الفاصلة أو الفاصلة التي تفصل وحدة عن وحدة أخرى، والوجه الأبعد للحارس المرفق والوجه الخارجي للشــرفة المجاورة. 7. يتم قياس الوحدات في الطابق النموذجي في المبنى. 
قد تختلف الأعمدة في الحجم حســب مســتوى الطابق. 8. قد تكون احجام الوحدات والتفاصيل المتعلقة بها مختلفة وذلك حســب نوع الوحدة . يرجى الرجوع إلى اتفاقية االبيع والشــراء لمعرفة الحجم الفعلي لكل وحدة





 All materials, dimensions and drawings are approximate. Information is .3 .All dimensions have been provided by our consultant architects .2 .All room dimensions are measured to structural elements and exclude wall finishes and construction tolerances .1 :Disclaimer
 Calculation of suite area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls .5 .Actual suite area may vary from the stated area. Drawings not to scale. The developer reserves the right to make revisions .4 .subject to change without notice
 Calculation of balcony area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating .6 .separating one unit from another unit, the exterior face of all exterior walls, and the exterior face of the corridor wall enclosing the adjoining unit
 For each unit type, unit sizes and details .8 .The units are measured at typical floor in the building. Columns may vary in size depending on the floor level .7 .one unit from another unit, the outmost face of the enclosing guard and the external face of the adjoining balcony

.might be slightly different. Please refer to the sales and purchase agreement for the actual size of each specific unit

تنويه: 1.إن أبعاد الغرف يتم قياســها طبقا للعناصر الهيكلية مع اســتبعاد تشــطيبات الجدران ودرجة تحمل البناء. 2. جميع القياســات تم تزويدها من قبل المهندســين المعماريين الاستشــاريين لدينا. 3. جميع المواد والأبعاد والرســومات تقريبية. تخضع المعلومات للتغيير دون إشــعار مســبق. 4. قد تختلف منطقة 
الجنــاح الفعلــي عــن المســاحة المذكــورة. الرســومات لا يتــم توســيع نطاقهــا . يحتفــظ المطور بالحق في إجراء التغييرات. 5. يتم قياس حســاب منطقة الجناح كمنطقة يحدها الخط المركزي للجدران الفاصلــة أو الفاصلة التي تفصل وحدة عن وحدة أخرى ، والوجه الخارجي لجميــع الجدران الخارجية ، والوجه الخارجي 
لجدار الممر المحيط بالوحدة المجاورة. 6. ويقاس حســاب منطقة الشــرفة على أنها المنطقة التي يحدها الخط المركزي للجدران الفاصلة أو الفاصلة التي تفصل وحدة عن وحدة أخرى، والوجه الأبعد للحارس المرفق والوجه الخارجي للشــرفة المجاورة. 7. يتم قياس الوحدات في الطابق النموذجي في المبنى. 
قد تختلف الأعمدة في الحجم حســب مســتوى الطابق. 8. قد تكون احجام الوحدات والتفاصيل المتعلقة بها مختلفة وذلك حســب نوع الوحدة . يرجى الرجوع إلى اتفاقية االبيع والشــراء لمعرفة الحجم الفعلي لكل وحدة

1 BEDROOM TYPE 01
Binghatti Etherea

1 BEDROOM TYPE 02
Binghatti Etherea



 All materials, dimensions and drawings are approximate. Information is .3 .All dimensions have been provided by our consultant architects .2 .All room dimensions are measured to structural elements and exclude wall finishes and construction tolerances .1 :Disclaimer
 Calculation of suite area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls .5 .Actual suite area may vary from the stated area. Drawings not to scale. The developer reserves the right to make revisions .4 .subject to change without notice
 Calculation of balcony area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating .6 .separating one unit from another unit, the exterior face of all exterior walls, and the exterior face of the corridor wall enclosing the adjoining unit
 For each unit type, unit sizes and details .8 .The units are measured at typical floor in the building. Columns may vary in size depending on the floor level .7 .one unit from another unit, the outmost face of the enclosing guard and the external face of the adjoining balcony

.might be slightly different. Please refer to the sales and purchase agreement for the actual size of each specific unit

تنويه: 1.إن أبعاد الغرف يتم قياســها طبقا للعناصر الهيكلية مع اســتبعاد تشــطيبات الجدران ودرجة تحمل البناء. 2. جميع القياســات تم تزويدها من قبل المهندســين المعماريين الاستشــاريين لدينا. 3. جميع المواد والأبعاد والرســومات تقريبية. تخضع المعلومات للتغيير دون إشــعار مســبق. 4. قد تختلف منطقة 
الجنــاح الفعلــي عــن المســاحة المذكــورة. الرســومات لا يتــم توســيع نطاقهــا . يحتفــظ المطور بالحق في إجراء التغييرات. 5. يتم قياس حســاب منطقة الجناح كمنطقة يحدها الخط المركزي للجدران الفاصلــة أو الفاصلة التي تفصل وحدة عن وحدة أخرى ، والوجه الخارجي لجميــع الجدران الخارجية ، والوجه الخارجي 
لجدار الممر المحيط بالوحدة المجاورة. 6. ويقاس حســاب منطقة الشــرفة على أنها المنطقة التي يحدها الخط المركزي للجدران الفاصلة أو الفاصلة التي تفصل وحدة عن وحدة أخرى، والوجه الأبعد للحارس المرفق والوجه الخارجي للشــرفة المجاورة. 7. يتم قياس الوحدات في الطابق النموذجي في المبنى. 
قد تختلف الأعمدة في الحجم حســب مســتوى الطابق. 8. قد تكون احجام الوحدات والتفاصيل المتعلقة بها مختلفة وذلك حســب نوع الوحدة . يرجى الرجوع إلى اتفاقية االبيع والشــراء لمعرفة الحجم الفعلي لكل وحدة

2 BEDROOM TYPE 032 BEDROOM TYPE 01
Binghatti EthereaBinghatti Etherea

2 BEDROOM TYPE 042 BEDROOM TYPE 02
Binghatti EthereaBinghatti Etherea





BESPOKE LIVINGBESPOKE LIVING
BINGHATTI STYLEBINGHATTI STYLE

One Scan
All Solution

Unit
Resale

Annual
Maintenance

Parking
Sale

Furniture
Packages

Property
Management

Holiday 
Homes

Binghatti Holding Limited is a vertically integrated real estate 
developer founded in 2008 with roots as a contractor before 
transitioning into full-scale development. Leveraging in-house 
design, development, construction and delivery capabilit ies, 
the Group stands out as one of Dubai’s most avant-garde private 
developers, operating across the full market spectrum from 

affordable housing to ultra luxury branded residences.

With a total portfolio exceeding 90 projects valued at nearly 
AED 100 bil l ion, Binghatti has delivered more than 50 projects 
to date and maintains a robust pipeline of approximately 30 

mill ion square footage of sellable area.

Binghatti delivers across the housing ladder from affordable 
and mid-market homes to premium and ultra luxury branded 
residences differentiating itself through design led products, 
branded collaborations and a consistent focus on customer 
outcomes. The developer’s contractor heritage underpins its 

operational agil ity and abil ity to scale across segments.

Sustainabil ity is embedded across Binghatti’s developments 
through energy efficient technologies, responsible materials 
selection and long-term value creation strategies that enhance 

returns for stakeholders and liveabil ity for residents.

Binghatti Holding continues to expand its real estate portfolio 
to meet growing market demand, delivering quality projects 
across every market tier while prioritising design, delivery 

excellence and sustainable outcomes.

A LEGACY OF
ARCHITECTURAL ARTISTRY

ABOUT THE BRAND




